

Commissie 3

Notulen

Zitting van 1 februari 2022

Samenstelling:

Aanwezig:

De heer Kurt Persegael, voorzitter; mevrouw Astrid Wittebolle, schepen; de heer Jan Van Otten, schepen; de heer Hannes Anaf, raadslid; de heer Eric Vos, raadslid; de heer Peter Roes, raadslid; de heer Ludwig Nietvelt, raadslid; de heer Bart Voordeckers, raadslid; de heer Wout Schafraet, raadslid; de heer Jeff Dierckx, raadslid; de heer Achraf El Yakhloufi, raadslid; de heer Kevin Janssen, raadslid; de heer Koen De Busser, raadslid; Mevrouw Charlotte Verboven, commissiesecretaris.

Zijn eveneens aanwezig:

De heer Luc Debondt, raadslid; de heer Paul Moelans, raadslid; de heer Rudy Elst, raadslid; de heer Jan van Steenberghe, raadslid; de heer Wilfried Sylverans, raadslid;

1 februari 2022 19:30 - De voorzitter opent de zitting

1. Goedkeuring verslag vorige vergadering

Notulen

Uit het publiek wordt gevraagd of er nog een kleine aanvulling op het verslag van november kan meegegeven worden. Bij de toelichting over de Aa-vallei van Leo Van Broeck kwam de opmerking dat wanneer er zal worden bijgebouwd de koppeling moet worden gemaakt met mobiliteit. Men wenst daar nog bij aan te vullen dat het dorpsgevoel en het menselijke ook van groot belang moet zijn.

Verder werd het verslag van de vorige vergadering goedgekeurd.

2. Schorvoort Aa-vallei - vervolgoopdracht Leo Van Broeck

Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Leo Van Broeck toelichting bij dit punt.

Wout Schafraet geeft mee dat hij deze toelichting enthousiasmerend vindt. Hij vraagt wat meer verduidelijking over de stakeholders die vernoemd zijn. 'Schorvoort 2020' wordt hier o.a. vermeld, maar wie wordt hieronder verstaan? En wat met de natuurverenigingen?

Leo Van Broeck geeft mee dat hij niet meer zo zeer in gesprek gaat gaan met de natuurverenigingen. Zij hebben immers hun goedkeuring bij het vorige verkennend gesprek gegeven. Hij wil nu verder in gesprek gaan met de bewoners waar er bijkomend zal worden verdicht, ook buiten Schorvoort. Er moet al een stap verder gedacht worden waarbij de bewoners zelf een belangrijkere partij is. Er moet getracht worden om iedereen op één lijn te krijgen. Aan de hand van concrete agenda's moet er in een volgende stap ook écht actie in komen.

Wout Schafraet vraagt of het dan ook niet opportuun is om inspraak te organiseren in andere wijken en of Leo Van Broeck ook betrokken zal worden bij deze inspraak?

Leo Van Broeck bevestigt dat hij zeker de voorbereiding ervan zal doen. Hij vindt het zeker belangrijk dat de gesprekken moeten gevoerd zijn vooraleer er een bouwaanvraag wordt ingediend. Of hij ook effectief dezelfde rol daarin krijgt, valt nog af te wachten.

Wout Schafraet stelt dat nieuwbouwprojecten steeds aan de 15% norm moeten voldoen voor het opnemen van sociale woningen. Hoe zit dat dan juist bij de renovatie van de wijk Den Brand?

Schepen Wittebolle antwoordt dat dit verder besproken kan worden op commissie, maar geeft mee dat er niet zal worden afgeweken van deze norm. Het gaat hier ongeveer over 45 woningen en deze zullen ook behouden blijven waarbij er gediversifieerd zal worden zodat hier niet alleen sociale woningen te vinden zijn.

Peter Roes geeft nog mee dat de grondeigenaar van de school de Dekenij Kempen is waarmee Leo in gesprek kan gaan over een mogelijke herinplanting van de school. Peter zal de contactgegevens aan schepen Wittebolle bezorgen.

Uit het publiek komt de vraag of de mogelijkheid nog op tafel ligt om de hoeve van Verstraelen te kopen. De vraag werd eerder gesteld op deze commissie, maar dit bleek om een naastgelegen hoeve te gaan die toen ook te koop stond. Deze hoeve zou een invloed kunnen hebben voor de poort naar de Aa-vallei, die gecreëerd zal worden.

Schepen Wittebolle geeft mee dat er naar het hele gebied zal gekeken worden en zal worden afgewogen wat er nodig is om dit Masterplan verder uit te voeren. De komende dagen wordt er een communicatielijijn voorbereid waar een plan van aanpak wordt voorgelegd aan de buurt en ook op de website van Turnhout zullen deze documenten steeds terug te vinden zijn. Eind juni wordt er een projectregisseur onder de arm genomen om de verdere stappen in goede banen te leiden.

3. Samenwerkingsovereenkomst tussen het Speelkaartenmuseum en de Boekbindersgilde

Notulen

Aan de hand van een ppt geeft schepen Wittebolle toelichting bij dit punt.

4. Onderhandse overeenkomst voor het uitvoeren van werken aan de sporthal Smiskensstraat en in het project Schildershof en het vestigen van een erfdiensbaarheid voor hemelwaterafvoer

Toelichting

De gemeenteraad hecht goedkeuring aan de onderhandse overeenkomst opgesteld tussen projectontwikkelaar Berthout bvba enerzijds en Lenig&Gezwind en Stad Turnhout anderzijds, voor het uitvoeren van werken aan de sporthal Smiskensstraat en in het project Schildershof en het vestigen van een erfdiensbaarheid voor hemelwaterafvoer ten voordele van de de sporthal. De gemeenteraad hecht goedkeuring aan de onderhandse overeenkomst opgesteld tussen projectontwikkelaar Berthout bvba enerzijds en Lenig&Gezwind en Stad Turnhout anderzijds, voor het uitvoeren van werken aan de sporthal Smiskensstraat en in het project Schildershof en het vestigen van een erfdiensbaarheid voor hemelwaterafvoer ten voordele van de de sporthal.

Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Hanne Teunckens toelichting bij dit punt.

Jan Van Steenberg vraagt hoe het kan dat Lenig en Gezwind hiervan niet op de hoogte was.

Hanne Teunckens geeft mee dat Technico nog erpachter was bij de eerste indiening van de vergunning. Bij de voorbereidende gesprekken voor de overname door Lenig en Gezwind is de stad wel vaak mee betrokken geweest, maar bij de effectieve overname was de stad niet meer betrokken en Hanne denkt dat dit dan niet ter sprake is gekomen.

Jan Van Steenberg blijft het vreemd vinden dat dit bij een overdracht niet werd meegedeeld.

Voorzitter Persegae eindigt dat dit opgelost is door het nu te laten goedkeuren op de gemeenteraad.

5. Open Stadsatelier Begijnendreef 6

Toelichting

Stand van zaken van het project

Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Bart Hollevoet toelichting bij dit agendapunt.

Jeff Dierckx legt de link naar het nabijgelegen Begijnhof. Er is nu een voorstel om een café tot 2u 's nachts open te houden. Maar wat dan met de rust en de soberheid binnen het Begijnhof dat dit met zich mee kan brengen?

Bart Hollevoet geeft mee dat hier zeker rekening mee gehouden zal worden.

Schepen Wittebolle vult aan dat er nog volop gezocht wordt naar een nieuwe invulling voor de westelijke helft binnen het Begijnhof en dat dit zeker een match moet vormen met het stadsatelier, daar is ze zich van bewust.

Jeff Dierckx verwijst naar de schrijnende toestand van het schrijnwerk van de westelijke vleugel. Misschien dat dit ook kan worden aangepakt, wanneer er een nieuwe invulling komt. Maar hij vult aan dat dit iets is voor op commissie 1. Momenteel is hier ook nog een doorgang voorzien naar de westelijke kant en hij vraagt of deze kan blijven.

Schepen Wittebolle bevestigt dat de opsmuk rond de site bekeken wordt met de architecten die daar momenteel al bezig zijn evenals mogelijke invulling, om te bekijken wat interessant kan zijn. Met verschillende invloeden zou daar iets harmonieus kunnen worden ontwikkeld. Ze geeft nog mee dat er doorgewerkt wordt met infrastructurele werken. Er komt heel wat administratie bij kijken vooraleer men zich écht kan engageren wat enerzijds ervoor zorgt dat men niet meteen kan starten, maar anderzijds moet er nog heel wat in geïnvesteerd worden om er een mooi verhaal van te maken.

Jeff Dierckx vraagt nog of er bescherming van erfgoed op het gebouw zit en naar aanleiding van het mogelijks climateproof maken ervan.

Schepen Wittebolle bevestigt dat er een doorgedreven renovatie nodig zal zijn maar dat dit enorm veel werk zal vragen.

Bart Hollevoet vult aan dat het technisch gezien niet makkelijk zal zijn om dit volledig climateproof te maken. Het gebouw is niet beschermd, maar wel geïnventariseerd.

Eric Vos verwijst naar de inschatting van de renovatie die werd gemaakt op 1.3 miljoen euro, waarbij er een subsidie beschikbaar zal zijn van 700 000 euro. Werden daar bepaalde overeenkomsten rond gemaakt? Zo zal er ook een verhaal in elkaar moeten geschoven worden naar exploitatie toe: hoe verhoudt dat zich tot elkaar? Er zit een periode tussen het intekenen en het effectieve gebruik: wordt dat mee in scope genomen om andere wendingen mogelijk te maken als er uiteindelijk toch nog ingetekenden afhaken?

Schepen Wittebolle geeft mee dat er aan Quares werd gevraagd een berekening te maken van de vierkante meter prijs zonder rekening te houden met de subsidie. Zo kunnen we een realistische marktprijs aanbieden, waardoor mensen niet worden afgeremd. Dit wordt ook open gecommuniceerd. De spelers die aan boord gaan, moeten ook enige standvastigheid kunnen bieden om het totale bedrag te kunnen bekostigen. Er zal een bepaalde rolbeweging moeten plaatsvinden binnen dit systeem. We gaan er van uit dat van zodra men intekent en kan opstarten, ze na een periode ook weer zullen vertrekken. Het zal er op aan komen een evenwicht te zoeken zodat niemand van een kale reis thuiskomt. Het is de bedoeling om dit project in 2027 over te dragen zodat dit een autonoom systeem wordt zonder dat de stad dit draaiende houdt.

Bart Hollevoet vult aan dat mensen die een eigen zaak beginnen ook vooraf hun eigen business moeten rondkrijgen en een pand moeten gaan huren of kopen. Dat is hier niet hetzelfde. Je kan dit project zien als een kuikentje dat wij als stad hebben uitgebroed en mettertijd op eigen poten moet staan. We zullen dit wel blijven ondersteunen en er ook op toezien dat de geest van creativiteit in leven blijft.

Schepen Wittebolle heeft aan Endeavour gevraagd om een organisatiestructuur te bedenken zodat de drijfveer waarom dit opgestart werd, blijft bestaan zolang het project zal bestaan.

Eric Vos bedankt Bart Hollevoet en de schepen voor de duiding. Hij gaat er ook vanuit dat er regelmatig een stand van zaken zal komen over dit project op deze commissie. Hij wil nog wel zijn bezorgdheid in ruimtelijke context meegeven: de linkerkant grenzend aan de site kan ook wel een opwaardering gebruiken, net als het Begijnhof. Het momentum is er om het gebouw en de omgeving errond op te smukken en te breken vanuit de activiteiten die er komen.

Schepen Wittebolle bevestigt dat de ontwerpers allerlei ideeën hebben om op verschillende manieren naar dit gebouw te kijken. Ze is er zich van bewust dat de omgeving errond ook een opsmuk kan gebruiken, maar dat dit allemaal geld kost en er goed moet worden afgewogen wat wel en wat niet onder handen wordt genomen. Dit zal zeker nog terugkomen op deze commissie van zodra er nieuwe stappen worden gezet met nieuwe spelers.

6. Toelichting stand van zaken project Parkwijk

Toelichting

De stad geeft toelichting bij de stand van zaken van het project Parkwijk.

Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Bert Willems toelichting bij dit punt.

Jan Van Steenberg verwijst naar de ouderlingenwoningen die al geruime tijd leeg staan. Hij vraagt op welke termijn er voorzien wordt om deze aan woningen aan te pakken? Of desnoods in snel tempo af te breken? Want hoe ze er nu bij staan, nodigen ze uit tot vandalisme. Hij vraagt ook nog waar de bewoners van de Haagbeemden naartoe gaan tijdens de werken.

Bert Willems deelt mee dat de bewoners van de Haagbeemden verhuizen naar de opgeknapte woningen in Elanders en Xaverianen. Wat betreft de leegstaande ouderlingenwoningen geeft hij mee dat het de ambitie is om de sloopvergunning in februari aan te vragen welke dan mogelijks tegen de zomer wordt afgeleverd en dan kan gestart worden met de werken. In tussentijd worden er nadarhekken gezet.

Jan Van Steenberg vindt een snelle sloop van de woningen een oplossing, in tegenstelling tot het plaatsen van nadarhekken. Het zou fijn zijn mochten de sloopwerken tegen de zomer kunnen starten.

Schepen Wittebolle geeft mee dat wij als stad zelf ook gebonden zijn aan termijnen en procedures en dus de vergunning moeten afwachten. Maar ze bevestigt dat zij hun uiterste best doen om zo snel als mogelijk aan de sloopwerken te kunnen starten.

Luc Debondt vraagt over hoeveel bejaardenwoningen het gaat en in welke fase deze zullen worden aangepakt. Hij vraagt ook of het mogelijk is om een gedetailleerder overzicht te krijgen van de totale fasen.

Schepen Wittebolle geeft mee dat het de bedoeling is dat De Ark op de commissie van maart meer in de diepte zal toelichten over het hoe, wat en wanneer, maar ze vond het nuttig om nu al een stand van zaken mee te geven.

Luc Debondt kijkt er naar uit om de plannen in detail te kunnen bekijken.

Eric Vos was aangenaam verrast dat dit spontaan werd geagendeerd want het is dan ook een dossier met vervolgproject voor de komende jaren. Hij vraagt of er kan versneld worden in de contacten met De Ark. Hij is er zich van bewust dat er procedures moeten gevolgd worden, maar hij vindt dat er voldoende argumenten zijn om bij Vlaanderen aan te dringen op een versnelling van het dossier. Het creëren van een veilige omgeving vraagt veel energie, maar hij vraagt om die energie te blijven leveren want de preciaire situatie van vorig jaar bracht geen goede flow in de wijk. Hij vindt dat ook deze mensen recht hebben op een zeker comfort, een basiswoonkwaliteit. Hij vraagt of het de bedoeling is dat de woningen meteen volledig gestript en gerenoveerd worden en dat de bewoners voor langere tijd moeten verhuizen. Of worden de woningen opgeknapt en op latere termijn verder gerenoveerd? Hij vraagt nog naar een mogelijke koppeling met het vervolgtraject van Leo Van Broeck. Hij vraagt ook meer verduidelijking rond de reglementering van kluswoningen.

Bert Willems geeft mee dat de woningen zeer grondig gerenoveerd zullen worden en mogelijks een andere typologie zullen krijgen, maar dat deze renovatie vermoedelijk een periode van 5 tot 7 jaar in beslag zal nemen. Dat is ook de reden van de relatieve beperkte, maar wel grondige renovatie die nu zal worden doorgevoerd.

Schepen Wittebolle vult aan dat de kluswoningen binnen de sociale huisvestingsreglementering blijft. Verder geeft ze mee dat er op zeer korte termijn in gesprek wordt gegaan met de schepen, bevoegde ambtenaren en Leo Van Broeck om een stand van zaken te geven zodat Leo Van Broeck genoeg know how heeft om de koppeling te maken en te bekijken wat er kan.

Eric Vos geeft nog mee dat het ook voor dit project en deze bewoners belangrijk is om goed en duidelijk te communiceren en de bewoners een goed perspectief te geven.

Bert Willems volgt de bezorgdheid van raadslid Vos en neemt mee dat in de communicatie voor de bewoners duidelijk moet zijn over welke zonering het gaat.

7. Huishoudelijk reglement Bibliotheek en Archief Turnhout

Toelichting

Naar aanleiding van de verhuis naar de (ver)nieuw(d)e locatie en de overstap naar Wise, een nieuwe bibliotheekstelsel, wordt het huishoudelijk reglement van de bib aangepast.

Notulen

Aan de hand van een ppt geeft Wendy Schreurs toelichting bij dit punt.

Bart Voordeckers vindt de genomen beslissing rond de leeftijdsgrens wat raar en jammer. Hij vraagt of er geen andere mogelijkheden zijn want op die leeftijd kan er een groot mentaal verschil zijn tussen de jongeren. Vroeger moesten de ouders hiervoor toestemming geven. Hij vreest dat de ouders hun identiteitskaart zullen meegeven om het desbetreffende boek op hun naam uit te lenen.

Schepen Van Otten geeft mee dat de leeftijdsgrens goed besproken geweest is in het beheersorgaan: er waren zowel voor- als tegenstanders. Enkele redenen voor deze leeftijdsgrens was dat een kind van vroeger 14 jaar anders is dan het nu de leeftijd van 14 jaar heeft. Een boetesysteem voor 12 jarigen invoeren leek ook niet opportuun. In het nieuwe besturingssysteem Wise moet er een leeftijdsgrens ingevoerd worden en het is ook niet mogelijk om meerdere leeftijdsgrenzen in te geven. Daarom werd de leeftijdsgrens verlaagd van 14 naar 12 jaar.

Wendy Schreurs deelt mee dat het in het oude systeem mogelijk was om voor 1 leeftijd meerdere leeftijdscategorieën te voorzien, nu kan dit niet.

Bart Voordeckers vraagt of het mogelijk is om cijfermateriaal te bezorgen over hoeveel toestemmingen het gaat en over welke leeftijd. Hij vindt dat we kinderen maximaal moeten stimuleren en hen alle kansen moeten geven wanneer ze zelf aangeven dat ze wat zwaardere boeken willen lezen.

Wendy Schreurs geeft nog mee dat de kindercollectie loopt tot 14 jaar en dat strips, non-fictie en cd's voor iedereen beschikbaar zijn.

Eric Vos sluit zich aan bij raadslid Voordeckers, maar weet ook dat er, afhankelijk van het bibsysteem, keuzes moeten gemaakt worden. Maar hij geeft mee dat dit misschien bij een volgende update van het systeem kan meegegeven worden. Hij vindt dat Boek de Bib onze principes, missie en visie mooi onderschrijven. Echter het uitschrijven is één ding, het uitvoeren is anders. Hij vraagt waar de terugkoppeling zit met de mensen die van het systeem willen gebruik maken.

Wendy Schreurs deelt mee dat de omschrijving een aantal criteria omvat die telkens ook toegelicht worden. De activiteit die er zal plaatsvinden, moet een publiek karakter hebben, het moet aansluiten bij de visie en de waarden, evenals bij het prijsbeleid. Het moet een aanvulling worden van wat de Bib doet en kan doen, bijvoorbeeld Digidak: digitale lessen geven. De Bib kan zelf geen digitale lessen geven, maar we staan daar wel achter. Degene die Bib boekt moet verslag geven over wat er zal plaatsvinden en zij moeten ook een infostand geven waarover de activiteit zal gaan.

Eric Vos denkt dat het een mooie wisselwerking kan zijn en vraagt naar de mogelijkheid om dit volgend jaar te evalueren in deze commissie.

Aanvullend op de vraag van raadslid Bart Voordeckers kan u hieronder de gevraagde cijfers terugvinden.

leeftijd	binnen Turnhout			buiten Turnhout		
	gewoon	extra	%extra van totaal	gewoon	extra	%extra van totaal
0 tot 5 jr	220	34	13%	40	5	11%
6 tot 11 jr	721	50	6%	127	17	12%
12 jr	137	62	31%	33	34	51%
13 jr	128	37	22%	30	16	35%
totaal	1206	183	13%	230	72	24%

Ter verduidelijking:

Dit zijn de cijfers uit het vorige bib systeem brocade (jan – oktober 21). Gedetailleerdere info opzoeken lukt niet owv het vorige systeem.

Het lidgeld is in de bib 0 euro tot de leeftijd van 12 jaar.

Boetes zijn er vanaf de leeftijd van 14 jaar.

De "extra" zijn degene die gevraagd hebben om van de volwassen collectie gebruikt te kunnen maken.

De 12 en 13 jarigen vallen weg door ons nieuw reglement.

8. IR 1 - Vraag van raadslid Bart Voordeckers: Stand van zaken Nationaal Park

Indiener:

Bart Voordeckers

Toelichting:

Op 12 januari maakten de Vlaams ministers Demir en Diependaele bekend dat 'Taxandria' geselecteerd werd op de shortlist voor de erkenning tot nationaal park. Voor Taxandria werd er evenwel opgenomen dat er 'een specifiek maatwerktraject wordt geadviseerd met oog op het betrekken van meer cruciale actoren in het ruimere gebied. ' Kan de recente stand van zaken mbt de procedure voor het Nationaal Park worden toegelicht op de commissie?

Notulen

Schepen Wittebolle geeft mee dat er vorige week donderdag een eerste keer werd samengezeten met indieners (Oud-Turnhout, stad en Natuurpunt) over de verdere aanpak. Het plan bestaat erin om, parallel met de opmaak van

het Masterplan Taxandria Park, gesprekken aan te gaan met landbouwers over de problematieken die er zijn. Er zal een tijdslijn worden opgemaakt van de dingen die er moeten gebeuren.

Marc Machielen meent dat het een draagvlak verhaal wordt. Er zal een parallel proces moeten gelopen worden om genoeg draagvlak te creëren. Er zal een externe coördinator worden aangesteld om in de loop van volgende week met Arendonk en Ravels rond te tafel te gaan zitten. De stikstofwetgeving gaat een enorme impact hebben op dit proces. De shock bij de landbouwers zal groot zijn, maar kan nuttig zijn. We hopen dat we elkaar (gemeenten-landbouwers) elkaar hierin gaan kunnen ondersteunen. We moeten gaan zoeken welke externe expertise we kunnen gaan inhuren en dit alles op heel korte termijn. Het zal heel veel werk vragen op heel korte tijd.

Schepen Wittebolle geeft mee dat dit zeer regelmatig geagendeerd zal worden zodat iedereen de evolutie ervan goed kan opvolgen. In een volgende fase al om de tijdslijn te komen voorstellen. Ze weet dat er veel non-believers zijn, maar ook veel believers. En het is nu vooral zaak om heel wat neuzen in dezelfde richting te krijgen.

Bart Voordeckers bevestigt dat er nu op 1 jaar tijd werk zal moeten verricht worden wat eigenlijk 15 jaar geleden al had moeten gebeuren. En hetzelfde geldt voor het stikstofverhaal. Hij merkt op dat hij het verhaal met Nederland nog miste.

Schepen Wittebolle meldt dat het bijna verkiezingen zijn in Nederland en dat daar rekening mee wordt gehouden. Maar ambtelijk worden er intussen wel stappen gezet.

Marc Machielsen vult aan dat er reeds contacten werden gelegd met Bosland. Zij hebben gebied dat paalt aan de gemeente Mol, dus daar moet ook mee aan tafel worden gezeten. Via de verschillende actieve organisaties moet gekeken worden hoe de natuurbeheerders mee in het verhaal staan. Met een goede structuur moeten we trachten een helder verhaal te vertellen om het totaal plaatje te kunnen voorleggen. Na de verkiezingen gaan we moeten proberen een helder verhaal te vertellen om het totaalplaatje voor te leggen. We gaan hen moeten overtuigen dat we ons natuurgebied aan hun natuurgebied willen laten grenzen en niet zo zeer nieuw natuurgebied willen creëren.

Bart Voordeckers hoopt dat de titel kan worden binnengehaald want het potentieel is enorm. Aan de grens in Arendonk loop je vlekkeloos over in Nederlands groengebied. Hij is heel benieuwd naar de voortgang. Hij meent dat het een kwestie wordt van gebiedscoalitie en hoopt dat er bepaalde akkoorden kunnen gemaakt worden.

Uit het publiek deelt men nog mee dat Park Hoge Kempen ook een Nationaal Park is en vraagt men in hoeverre er gebruik wordt gemaakt van hun expertise.

Marc Machielsen geeft mee dat een bezoek op de planning stond, maar dat er binnen een heel strak plan moeten worden geopereerd. We gaan overal ten rade waar expertise mogelijk is.

Vanuit het publiek wordt nog aangevuld dat zij (Park Hoge Kempen) in het verleden toch ook heel wat expertise hebben verzameld over hoe men mensen in een verhaal moet meenemen.

Marc Machielsen geeft nog mee dat er heel wat stappen parallel moeten gezet worden door het tijdsgebrek. Het wordt een grote uitdaging om alle processen simultaan te laten lopen.

9. Punten agenda Gemeenteraad en Raad Maatschappelijk Welzijn

Notulen

Schepen Van Otten geeft mee dat het subsidiereglement 2022 voor buurtwijken geagendeerd staat op de gemeenteraad. Dit werd reeds eerder toegelicht in 2019 en 2020 en aan het huidige reglement werden geen wijzigingen aangebracht.

10. Uit het college

Notulen

Schepen Van Otten legt uit dat de ontslagen in het jeugdhuis gedaan werden vanuit het bestuur van het jeugdhuis, buiten de stad om. Op 20 januari werd er per aangetekende zending een uitnodiging verstuurd naar de raad van bestuur van het jeugdhuis voor de bestuursvergadering van JeP van 9 februari a.s. Op 26 januari werd er samengezeten om vragen voor te bereiden waarop wij een antwoord wilden hebben. Zij hebben de uitnodiging positief beantwoord. Elke fractie heeft een vertegenwoordiging in de vergadering van JeP en een warme oproep aan de raadsleden om hierbij aanwezig te zijn op 9 februari.